

Services Organisation Et Adaptation A L Environne

As recognized, adventure as capably as experience not quite lesson, amusement, as competently as arrangement can be gotten by just checking out a book **Services Organisation Et Adaptation A L Environne** in addition to it is not directly done, you could admit even more just about this life, around the world.

We manage to pay for you this proper as competently as easy showing off to acquire those all. We provide Services Organisation Et Adaptation A L Environne and numerous books collections from fictions to scientific research in any way. accompanied by them is this Services Organisation Et Adaptation A L Environne that can be your partner.

[PNUE Annuaire Questions Emergentes: Dans Notre Environnement Mondial 2011](#) -

[Perspectives de l'environnement de l'OCDE à l'horizon 2030](#) - OECD 2008-04-15

Les Perspectives de l'environnement de l'OCDE à l'horizon 2030 présentent des analyses des tendances économiques et environnementales jusqu'en 2030, ainsi que des simulations de politiques visant à faire face aux principaux problèmes.

Traité Européen de psychiatrie de l'enfant et de l'adolescent - FERRARI 2012-09-01

L'objectif du Traité européen de psychiatrie et de psychopathologie de l'enfant et de l'adolescent est de proposer une étude rigoureuse et fine du développement psychologique, de ses perturbations et des troubles psychiatriques qui peuvent survenir chez l'enfant depuis la période périnatale jusqu'à l'adolescence, ce faisant d'identifier les facteurs qui participent à leur genèse ou à leur pérennisation : facteurs neurobiologiques, génétiques, impact des milieux familial ou socioculturel dans lesquels vit l'enfant et des interactions qu'il entretient avec ceux-ci, voire parfois de certaines conséquences de pathologies somatiques préexistantes... Les différentes approches théoriques, étiologiques, diagnostiques et thérapeutiques sont présentées par des praticiens venus de différents pays européens, tous reconnus pour leurs compétences quant aux questions exposées, mais aussi pour la diversité de leurs expériences personnelles, permettant la confrontation de celles-ci, dans le champ d'une pédopsychiatrie, vaste, diversifiée et surtout ouverte. Les champs recouverts explorent six grands axes : les différents aspects du développement de l'enfant et de l'adolescent (psychoaffectif, sensoriel, de l'attachement, du langage, de l'identité sexuelle...) ; · l'examen et l'évaluation de l'enfant et de l'adolescent (examen clinique, psychologique, cognitif, neuropsychologique, psychomoteur, du langage...) ; · la psychiatrie périnatale (celle de la vie fœtale, des premières interactions parents-nourrisson...) ; · les grandes catégories nosographiques ; · l'organisation de la psychiatrie infantojuvénile dans les pays européens ; · les différentes modalités de la prise en charge (les différentes psychothérapies, les différents modes de rééducation cognitives, psychomotrices, de langage, les questions liées aux apprentissages scolaires, les traitements médicamenteux, les aspects législatifs de la protection de l'enfant et de l'adolescence...). Les deux grandes originalités de cet ouvrage sont : · l'importance accordée à l'approche psychopathologique comme mode de compréhension des processus psychiques à l'œuvre, au-delà d'une unique référence à la seule symptomatologie repérable en première approche clinique ; · l'importance accordée à la diversité de l'approche européenne, tant dans l'organisation des soins que dans l'impact des modèles socioculturels de chaque pays dans la compréhension de la psychopathologie de l'enfant et de l'adolescent.

Crop Production and Global Environmental Issues - Khalid Rehman Hakeem 2015-12-08

Meeting the world's food security challenge will require a multi-national, collaborative effort to integrate the best research from science, engineering and socioeconomics so that technological advances can bring benefits where they are most needed. The present book covers the effect of major environmental problems on crop production and how to cope with these issues for sustainable agriculture and improvements of crops. The world's population is predicted to hit 9.6 Billion by 2050, up from today's total of nearly 7.3 Billion, and with it food demand is predicted to increase substantially. The post-war 'second agricultural revolution' in developed countries, and the 'green revolution' in developing nations in the mid- 1960s converted agricultural practices and elevated crop yields spectacularly, but the outcome is levelling off and will not meet projected demand. Simultaneously, crop production is affected by many other

factors, including industrial pollution, overuse of fertilizers and insecticides, heavy metal and radiation stresses etc. It has been noted that many pests are becoming resistant to insecticides. Estimates vary, but around 25% of crops can be lost to pests and diseases. Climate change associated with agriculture is also a global issue. Agriculture is a significant contributor to greenhouse gases and is estimated to account for 10-12% of total greenhouse gas (GHG) emissions. Many of the issues highlighted are global problems and are addressed thoroughly in this work.

Bulletin of the World Health Organization - World Health Organization 2009

Sustainable Intercultural Urbanism at the Service of the African City of Tomorrow - Esoh Elamé 2022-06-03

Most African cities are human settlements that lack the systems needed for effective land use planning. In fact, the disorganization that prevails has become so complex that the concept of urbanism itself has been called into question. This book highlights the need to restore urban planning in African cities through sustainable development and interculturality. Furthermore, it addresses the balance of power between urban planning and sustainable development and explores the historical and postcolonial aspects of urban planning in African cities. A case study focusing on the development of sustainable cities and neighborhoods in the M'Zab Valley is also included, as well as topics such as urban greening, climatic threats and the problem of state agro-industrial land transactions, which compete with sustainable urban planning. Sustainable Intercultural Urbanism at the Service of the African City of Tomorrow is a valuable reference for researchers and practitioners interested in urban issues in African cities. These cities, in particular sub-Saharan cities, have long been excluded from any discourse on sustainable cities and urban planning; this book places the focus on these cities and acknowledges their varied urban realities. The intention is to spark a new debate on sustainable urban planning in African cities based on intercultural sustainable urbanism, which is key to thinking about and building ecological, intercultural, compact, intelligent and postcolonial cities.

[Changing Climates, Earth Systems and Society](#) - John Dodson 2010-09-02

The International Year of Planet Earth (IYPE) was established as a means of raising worldwide public and political awareness of the vast, though frequently under-used, potential the Earth Sciences possess for improving the quality of life of the peoples of the world and safeguarding Earth's rich and diverse environments. The International Year project was jointly initiated in 2000 by the International Union of Geological Sciences (IUGS) and the Earth Science Division of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organisation (UNESCO). IUGS, which is a Non-Governmental Organisation, and UNESCO, an Inter-Governmental Organisation, already shared a long record of productive cooperation in the natural sciences and their application to societal problems, including the International Geoscience Programme (IGCP) now in its fourth decade. With its main goals of raising public awareness of, and enhancing research in the Earth sciences on a global scale in both the developed and less-developed countries of the world, two operational programmes were demanded. In 2002 and 2003, the Series Editors together with Dr. Ted Nield and Dr. Henk Schalke (all four being core members of the Management Team at that time) drew up outlines of a Science and an Outreach Programme. In 2005, following the UN proclamation of 2008 as the United Nations International Year of Planet Earth, the "Year" grew into a triennium (2007-2009).

L'analytique ressources humaines - Michel Cossette 2019-01-16

La gestion des ressources humaines (GRH) a beaucoup évolué depuis les dernières décennies. Souvent décrite comme un vecteur crucial du succès des organisations, la GRH et surtout sa performance, demeurent paradoxalement peu et mal mesurées dans les organisations. Ce livre vise

à fournir des réflexions et des outils autour de la performance des programmes RH afin d'aider les professionnels à structurer et renforcer leur pensée analytique et leurs efforts stratégiques. Le lecteur trouvera ainsi des grilles d'analyse ainsi que des propositions d'indicateurs afin de quantifier la performance RH sur deux plans indissociables, soit celui de l'efficacité et celui de l'efficacités. C'est en apprenant à maîtriser les rudiments méthodologiques et en les appliquant aux différentes activités RH que les professionnels RH pourront jouer de façon plus optimale leur rôle de partenaire d'affaires.

[Sociologie des organisations](#) - Michel Foudriat 2007

Current Catalog - National Library of Medicine (U.S.) 1993

First multi-year cumulation covers six years: 1965-70.

Development and Territorial Restructuring in an Era of Global Change - Elisabeth Peyroux 2023-07-25

Thinking about development and the environment simultaneously is one of the biggest scientific and societal challenges of the 21st century. Understanding the interactions between biophysical systems and human activities in an era of global change requires overcoming disciplinary divides and opening up new epistemological perspectives. This book explores these challenges using a territorial lens. Combining various scales of analyses (from global to local) and contexts (both urban and rural) in the North and in the South, it analyzes the relationships between environment and development through a variety of geographical objects (i.e. cities, rural and agricultural areas, coastlines, watershed), themes (i.e. ecological transitions, food, energy, transport, agriculture, mining activities) and methodologies (i.e. qualitative and quantitative approaches, modeling, in situ measurements). By engaging in a dialogue between social science and natural science disciplines, within different fields and with a variety of forms of knowledge production, this book provides essential information for understanding and reading the complexity of a globalized world. This book is targeted at academics and students in social sciences and at stakeholders in the field of territorial and environmental management.

Sustainable Development in Small Island Developing States - Janet R. Strachan 2008

About one fifth of all politically independent countries are small island developing states. For these countries, sustainable development is not a matter of choice, it is imperative. This book seeks to initiate a debate on how to support a new wave of action for sustainable development.

Yearbook of International Organizations 2014-2015 (Volume 3) - Union of International Associations 2014-08-20

The Yearbook of International Organizations provides the most extensive coverage of non-profit international organizations currently available. Detailed profiles of international non-governmental and intergovernmental organizations (IGO), collected and documented by the Union of International Associations, can be found here. In addition to the history, aims and activities of international organizations, with their events, publications and contact details, the volumes of the Yearbook include networks between associations, biographies of key people involved and extensive statistical data. Volume 3 allows readers to locate organizations by subjects or by fields of activity and specialization, and includes an index to Volumes 1 through 3.

International Perspectives on Contexts, Communities and Evaluated Innovative Practices - Rollande Deslandes 2009-06-10

Research and practice in the vast field of school-family-community relations have evolved dramatically over the last thirty years. Schools throughout the world face enormous challenges due to demographic changes and societal problems, making partnerships among schools, families and community groups a necessity. Specific issues such as poverty, school dropout, violence and suicide, the wider diversity of students and parents, the higher accountability demanded of school systems, the implementation of school reforms and a multitude of government strategies and policies all contribute to a rapidly changing educational world. But as this book shows, even though research is often being undertaken independently in different countries, strong similarities are apparent across countries and cultures. School-family-community collaboration is no longer a single country issue. The book brings together contributions from culturally and linguistically diverse countries facing these common situations and challenges. It details practices that have proved effective alongside relevant case examples, and covers a wide variety of topics, including: challenges arising from the application of parent-school legislation at national level the work of schools with migrant groups, low-income parents and parents with behaviour problems. evaluation of various family-school-community partnerships programs the

way ahead for Family-School-Community Relations With contributions from distinguished researchers from throughout the world (including the United States, Canada, the UK, Europe, China and Australia). It is a perfect companion to International Perspectives on Student Outcomes and Homework, also edited by Rollande Deslandes, and published simultaneously by Routledge.

Accélérer la réduction de la pauvreté en Afrique - Kathleen Beegle 2019-10-09

Le redressement de l'Afrique subsaharienne a été spectaculaire au cours des deux dernières décennies. Après de nombreuses années de déclin, l'économie du continent a commencé à reprendre de la vigueur au milieu des années 90. Grâce à cette croissance macroéconomique, la santé de la population s'est améliorée, le nombre des jeunes fréquentant l'école a augmenté, et le taux d'extrême pauvreté a diminué de 54 % en 1990 à 41 % en 2015. La région a connu moins de conflits (en dépit de ceux qui couvent dans certains pays et du nombre inquiétant des personnes déplacées), un élargissement des libertés politiques et sociales, et des progrès dans l'égalité hommes-femmes. Malgré ces avancées, les défis sont énormes. La croissance économique a ralenti au cours des dernières années. Les taux de pauvreté affichés dans de nombreux pays sont les plus élevés du monde. Et la croissance démographique africaine provoque une augmentation du nombre des pauvres du continent. Au niveau mondial, on assiste à un déplacement de la pauvreté de l'Asie du Sud vers l'Afrique. La stabilité et la croissance macroéconomiques sont certes des composantes essentielles de la réduction de la pauvreté et de l'amélioration du bien-être, mais elles ne sont pas suffisantes. Ce rapport explore les points d'entrée critiques et les domaines d'action prioritaires pour l'accélération de la réduction de la pauvreté en Afrique. Au-delà de la stabilité et de la croissance macroéconomiques, il cherche à savoir ce qui peut encore être fait et à identifier les points sur lesquels les décideurs devraient se concentrer pour réduire la pauvreté. Un agenda des politiques favorable aux pauvres requiert de la croissance aux endroits où ceux-ci vivent et travaillent, ainsi que de s'attaquer aux nombreux risques auxquels les ménages sont exposés. En conséquence de quoi, le présent rapport a ajouté une optique « emplois » à son travail. Il met carrément l'accent sur la productivité et les moyens de subsistance des pauvres et des personnes vulnérables, autrement dit sur ce qui est nécessaire pour accroître leurs revenus. Il s'attache enfin à la manière de financer l'agenda de lutte contre la pauvreté et de développement.

[Proceedings of the International Meeting on Human Ecology, Vienna, 09, 15-19, 1975](#) - Helmut Knötig 1976

Africa Development - 2006

A quarterly journal of the Council for the Development of Economic and Social Research in Africa = Revue trimestrielle du conseil pour le développement de la recherche économique et sociale en Afrique.

Climate Change 2022 - Impacts, Adaptation and Vulnerability - Intergovernmental Panel on Climate Change (IPCC) 2023-06-22

The Working Group II contribution to the Sixth Assessment Report of the Intergovernmental Panel on Climate Change (IPCC) provides a comprehensive assessment of the scientific literature relevant to climate change impacts, adaptation and vulnerability. The report recognizes the interactions of climate, ecosystems and biodiversity, and human societies, and integrates across the natural, ecological, social and economic sciences. It emphasizes how efforts in adaptation and in reducing greenhouse gas emissions can come together in a process called climate resilient development, which enables a liveable future for biodiversity and humankind. The IPCC is the leading body for assessing climate change science. IPCC reports are produced in comprehensive, objective and transparent ways, ensuring they reflect the full range of views in the scientific literature. Novel elements include focused topical assessments, and an atlas presenting observed climate change impacts and future risks from global to regional scales. Available as Open Access on Cambridge Core.

Climate Adaptation Governance in Cities and Regions - Jörg Knieling 2016-05-16

Global climate change creates new challenges in particular for cities and regions. As centres of human activity they are especially vulnerable to climate change impacts. Adapting to a changing climate requires dealing with multiple uncertainties and complexity in order to allow proactive action. Therefore, cities and regions around the globe face the challenge of exploring flexible and innovative forms of governance which have to address specific local or regional vulnerabilities and build capacity to accommodate future change. This raises questions about the roles of stakeholders, the involvement of citizens, the composition and use of

formal and informal instruments as well as the implementation of different forms of organization and regulation at the local and regional level. This book provides case studies from cities and regions all around the world. It analyses climate change adaptation from a perspective of organizing, administering and implementing local and regional adaptation strategies and measures. It looks into actors, actor-constellations, institutions and networks of climate adaptation. And, it provides the reader with knowledge about good practices and experiences to be transferred for solving adaptation challenges in cities and regions around the globe.

L'amélioration de la valeur dans les services de santé - John Ovretveit 2011-06-22

Cet ouvrage est un guide pratique pour les leaders des services de santé, qui identifie les occasions d'amélioration de la qualité comme de la sécurité des soins et propose de sélectionner en priorité celles permettant simultanément de réduire les coûts. Plusieurs méthodes d'évaluation du potentiel d'économie sont présentées. Les stratégies d'amélioration proposées sont accompagnées de leurs conditions de succès, avec une attention particulière portée au processus de diffusion et de pérennisation du changement, ainsi qu'au rôle du leader.

Renouveler la gestion des ressources humaines - Yves Emery 2003

Pratiques d'intervention sociale et pandémie - Danielle Maltais

2022-08-03T00:00:00-04:00

La pandémie de COVID-19 a perturbé les individus, mais aussi les institutions publiques et les organismes communautaires. Ces organismes soutenant les personnes en situation de vulnérabilité ont dû s'adapter rapidement à de nouvelles conditions de travail contraignantes. À partir de cas concrets vécus par des personnes travaillant sous ces nouvelles contraintes, cet ouvrage illustre la façon dont divers organismes communautaires et publics ont dû drastiquement changer leurs pratiques d'intervention sociale afin de respecter les mesures de confinement et de distanciation physique qui ont été mises en place à partir de mars 2020.

Rediscovery and Revival in Islamic Environmental Law - Samira Idlilène 2021-04

For the first time, Sharia' and common law are compared from the perspective of environmental law to delve into their common grounds.

Le plan d'intervention ou de transition, 2e édition - Nathalie Myara 2021-12-15

Le plan d'intervention (PI) et le plan de transition (PT) jouent un rôle majeur en matière d'organisation des services d'adaptation scolaire, de santé et de services sociaux. Bien que le PI ou PT fasse souvent allusion à des documents, ils sont d'abord des processus pédagogiques ou cliniques complexes, multidimensionnels et multidisciplinaires, qui mobilisent diverses connaissances transversales et essentielles. Les différentes personnes impliquées dans la démarche de PI ou PT ont de nombreuses tâches, qui se distinguent les unes des autres. Cependant, elles partagent toutes un but commun, soit celui de réussir l'élaboration, la mise en œuvre et la révision des PI ou PT afin que l'apprenant ou l'élève puisse réussir sur le plan de l'instruction, de la socialisation et de la qualification. Cet ouvrage élucide la nature et la démarche d'un cycle de vie d'un PI et d'un PT. En plus de spécifier ce qui est à faire, il propose de manière descriptible comment le faire. L'auteure réunit une somme de connaissances et des produits de transfert de connaissances qui pourront servir de cadre commun pour aider à préciser les modalités d'élaboration, de mise en œuvre et de révision des PI. Destiné aux professionnels enseignants, aux professionnels non enseignants, aux spécialistes, aux divers formateurs, au personnel administratif ou de soutien des écoles et des centres scolaires, et aux étudiants en formation, soucieux de la réussite éducative et qualificative de l'apprenant, ce livre demeurera une ressource et un outil indispensable pour les milieux de pratique et de formation.

Soils as a Key Component of the Critical Zone 6 - Philippe Lemanceau 2018-11-26

Soils are environments where a myriad of different organisms evolve, determining a series of functions which translate into ecosystem services that are essential for humanity. Improving our understanding of these organisms, their biodiversity and their interactions with each other, as well as with the environment, represents a major challenge. Soil ecology has its roots in natural history. The ecological approach focused on soils is notable for integrating, at least partially, the contributions of soil sciences (physics, chemistry, biochemistry). By renewing methods of observation and analysis (especially molecular ones) and through the development of experimental approaches and modeling, an ecology connected with other soil-based disciplines emerges and begins to influence aboveground ecology. *Soils as a Key Component of the Critical Zone 6* presents an

updated vision of knowledge and research in soil ecology as a complex system from the best French specialists.

La prochaine révolution de la production Conséquences pour les pouvoirs publics et les entreprises - OECD 2018-07-06

Cette publication examine les possibilités et les défis que présentent pour les entreprises et les pouvoirs publics les technologies qui préparent l'avènement de la « prochaine révolution de la production », à savoir diverses technologies numériques, les biotechnologies industrielles, l'impression 3D, les nouveaux matériaux et les nanotechnologies.

Politiques sur les forêts et l'adaptation aux changements climatiques au Cameroun - Bele, M.Y., Somorin, O, Sonwa, D.J., Nkem, J., Locatelli, B.

La réforme administrative dans les services publics en Afrique - Léon Bertrand Ngouo 2008-06-01

La réforme de l'administration en Afrique est l'une des questions essentielles dans le débat public aujourd'hui. Rendre l'administration plus efficace, construire les fondements d'un service public responsable, accompagnant et soutenant le développement économique et social des nations sont les principaux défis des décideurs africains actuels. Ce livre présente les enjeux et les moyens de cette indispensable et difficile réforme administrative en Afrique.

GEO 4 - Programme des Nations Unies pour l'environnement 2007

Des paroles aux actes - Guide de mise en oeuvre pour la gestion des catastrophes liées à l'eau et pour la coopération transfrontière dans ce domaine - Economic Commission for Europe 2020-10-31

La majorité des catastrophes sont liées à l'eau et la majorité des ressources en eau douce se trouvent dans des bassins transfrontières. Ce guide « Des paroles aux actes » a été préparé par la CEE-ONU et l'UNISDR pour appuyer la mise en œuvre du Cadre de Sendai. Il vise à accroître la prise de conscience de l'importance de la gestion de l'eau par bassin et de la coopération transfrontière pour la réduction des risques de catastrophes, tout en tenant compte de l'adaptation au changement climatique. Il fournit des informations sur les mesures que les gouvernements peuvent prendre, à différents niveaux, afin de tirer parti des valeurs de la gestion par bassin et de la coopération transfrontière ainsi que des bonnes pratiques et des enseignements tirés dans ce domaine.

Adapter la restauration des terres à un climat en évolution - Pramova, E. 2019-09-18

Points à retenirLa restauration des terres se produira dans un contexte de changement climatique. Différents systèmes de connaissances sont nécessaires pour avancer parmi les incertitudes et planifier l'adaptation.L'émergence d'écosystèmes inédits représente un défi pour la restauration des terres en raison des inconnus qui les caractérisent.Cet infobrief présente des résultats de recherches liant la restauration des terres à l'adaptation sociétale et propose un cadre conceptuel de l'adaptation transformative.Il liste également une série de questions pour explorer différentes visions du changement afin de planifier l'adaptation et la restauration.

Études de l'OCDE sur la croissance verte Placer la croissance verte au cœur du développement - OECD 2013-12-18

Le rapport *Placer la croissance verte au cœur du développement* s'interroge sur le type de croissance qui pourrait créer de la richesse et du bien-être pour tous, aujourd'hui et pour les générations futures, tout en respectant l'environnement.

Formation et apprentissage organisationnel - Eduardo Davel 2011

Les savoirs les plus vitaux pour les organisations ne peuvent être transférés uniquement par le biais d'une série de diaporamas PowerPoint ou téléchargés dans un dossier. Ils doivent être transmis et développés par les employés, petit à petit, au cours de leur travail. Pourtant, la plupart des programmes de formation des organisations sont élaborés pour favoriser le transfert ponctuel de connaissances, sans nécessairement tenir compte du développement des savoirs issus des pratiques quotidiennes de travail. Comment développer les compétences au travail ? Comment faire de l'apprentissage un levier de développement organisationnel et individuel ? Comment faire bénéficier l'entreprise des savoirs tacites et des intelligences pratiques accumulés par les employés expérimentés ? Comment favoriser la gestion de la relève ? Le fait de considérer que le travail constitue en soi une occasion d'apprendre par la pratique vous permettra de répondre à ces questions et d'affûter vos stratégies d'action à cet égard. Communauté de pratique, mentorat, coaching et autoformation : ce livre vous propose une visite guidée dans

l'univers de l'apprentissage fondé sur la pratique avec des escales d'expériences en entreprise.

Agriculture, échanges et environnement Le secteur laitier - OECD 2004-10-05

Grâce à un regard approfondi sur le secteur laitier dans les pays de l'OCDE, cette étude permet de mieux analyser l'impact des subventions à l'agriculture et des politiques de l'environnement sur l'environnement et sur la compétitivité internationale des produits laitiers.

Microlog, Canadian Research Index - 1994

An indexing, abstracting and document delivery service that covers current Canadian report literature of reference value from government and institutional sources.

Ecosystem Management - William Burch 1998-12-01

This text looks at the management of critical resources, and the fact that the definition of what is, and is not, seen as a critical resource for survival varies by time and culture.

Knowing our lands and resources - Roué, Marie 2017-04-03

Continuity and Change in Cultural Adaptation to Mountain Environments - Ludomir R Lozny 2013-03-12

Up until now, mountain ecosystems have not been closely studied by social scientists as they do not offer a readily defined set of problems for human exploitation as, do for instance, tropical forests or arctic habitats. But the archaeological evidence had shown that humans have been living in this type of habitat for thousands of year. From this evidence we can also see that mountainous regions are often frontier zones of competing polities and form refuge areas for dissident communities as they often are inherently difficult to control by centralized authorities. As a consequence they fuel or contribute disproportionately to political violence. But we are now witnessing changes and increasing vulnerability of mountain

ecosystems caused by human activities. Human adaptability to mountain ecosystems This volume presents an international and interdisciplinary account of the exploitation of--and human adaptation to--mountainous regions over time. The contributions discuss human cultural responses to key physical and cultural stressors associated with mountain ecosystems, such as aridity, quality of soils, steep slopes, low productivity, as well as transient phenomena such as changing weather patterns, deforestation and erosion, and the possible effects of climate change. This volume will be of interest to anthropologists, ecologists and geologists as mountainous landscapes change fast and cultures disappear and they need to be recorded, and mountain regions are of interest for studies on environmental change and cultural responses of mountain populations provide clues for us all. Critical to understanding mountain adaptations is our comprehension of human decision-making and how people view short- and long-term outcomes.

L'élevage en Europe : une diversité de services et d'impacts - Bertrand Dumont 2018-01-25

Dix ans après la publication du rapport de la FAO « Livestock's long shadow », qui fait toujours référence dans les débats sur les impacts de l'élevage et la part des produits animaux dans notre alimentation, quels sont les nouveaux résultats de recherche qui affinent ce panorama mondial ?

Vital Signs 2001-2002 - Worldwatch Institute 2014-04-08

This annual volume from the Worldwatch Institute gives prominence to key trends that too often escape the attention of the news media, world leaders and economic experts. By distilling 45 vital signs of our times from thousands of government, industrial and scientific sources, the volume allows readers to track key indicators that show social, economic and environmental progress, or the lack of it. Each trend is presented in both text and graphics.